
Referat 

FU- møde i Dansk Køreforbund  

På Teams 

D. 4. marts 2024. Kl. 19.00 til 21.30 

 

 
Deltagere: 
 

Erling Larsen, Jette M Brun, Elin Juulsgaard, Birthe Fogh, 
Nikolaj B Hansen, Henning Fogh, Kasper Petersen  
 og Anne Grethe Nørgaard (ref) 
 

 
Pkt. 1: Godkendelse af referat 

 

 
Referat godkendt 

 
Pkt. 2: Opfølgning på fordeling af midler 
til dommeruddannelse 
 

 
De afsatte 15.000 kr fordeles således: 
Pløjeudvalget: vil uddanne 10 dommere: 1.000 kr 
Køreudvalget: 2 nye dommere + dommermøde: 7.500 kr 
Juniorudvalget: ingen dommere 
Tømmerkørseludvalget: 2.800 kr 
Traditionel kørselsudvalget: 3.000 kr 
Brugskørselsudvalget: 0 kr 
 
Der kan afsættes de resterende 700 kr til de to nye 
dommer aspiranter som tilskud til broafgift. 
 

 
Pkt. 3: DKF-hjemmeside via klubmodulet 
sættes i gang i 2024.  

- Udarbejdelse af 
funktionsbeskrivelse for 
webmaster udarbejdes. 

- Opdatering af hjemmesiden. 
(Sættes på igen til næste FU 
møde) 

- Erling: Hvad gør vi ved de selskaber 
og udvalg, der gør aldeles ingenting 
med hensyn til at oprette en profil 
på klubmodul.  Har vi mulighed for 
at hjælpe dem på formandsmødet?  

 
 

 
Funktionsbeskrivelse på Webmaster opgaven, er udsendt 
før mødet. Beslutning: opslaget (bilag 1)  sættes på 
hjemmesiden og FB. Ansøgning sendes til FU senest 1. 
maj 2024. AGN sender det til webmaster.  
Faner på Hjemmesiden/tovholdere: 
- Ny i DKF: Anne Grethe - ok 
- Stævner: Elin 
- Kuskelicens: Kasper 
- hestevelfærd: Nikolaj 
Om DKF: Mette 
 
Der kommer flere på løbende på Klubmodulet. Kasper sender 
en opdateret liste til Erling. Birthe sender opdateret liste med 
formænd til Kasper 

 

  



Pkt. 4: Orientering fra Erling 
 

- Mødet i FECTU den 26/4-2024 – det er ved at 
være på plads 20 deltagere fra hele Europa. Det 
betales af FECTU selv 

- Kontakt fra SSK: Ole Kristiansen kontaktede 
Erling. Det er aftalt, at SSK kan sende en 
repræsentant til Formandsmødet selv om der 
ikke er valgt en bestyrelse endnu. Der er gjort 
opmærksom på, at DKF på ingen måde kan/vil 
blande sig i SSK’s interne uenigheder. 

- Erling sender et brev til Ole Jespersen for at rykke 
for bogen med svar inden 17/3. Derefter må DKF 
tage stilling til hvad der skal ske med de 
sponsorerede penge til bogen, hvis den ikke 
udkommer. 

- Mangler afklaring på regning fra GB til 
kusketræneruddannelsen fra 2023 

 

 
Pkt. 5: Revidering af tekst omkring 
kuskelicenser – internationale/FEI 
 

 
- Kasper oplyser, at det nu kører gnidningsløst. 

 
Pkt. 6: Har vi hængepartier til 
formandsmødet den 17. marts? 

-  

  
- Det afklares på formandsmødet hvordan hver 

repræsentant selskab/forening kan betale for 
maden, såfremt det endnu ikke er sket. 

 

 
Pkt. 7: Hvad er DKF’s holdning til 
børneattester – måske særligt ifht. 
Junior og børnetræningslejre. 
(juniorudvalget)? (Anne Grethe) 

 
På DIF’s hjemmeside står: Krav om straffeattest og 
børneattest - Siden den. 1. juli 2005 har det været 
lovpligtigt for foreninger, spejdergrupper, sociale 
organisationer og offentlige myndigheder at indhente 
børneattester. Det skal de gøre, inden de ansætter eller 
indgår aftaler med personer, der skal have direkte 
kontakt med børn under 15 år. 
I juni 2012 blev reglerne skærpet til også at omfatte 
personer, der via deres arbejdsopgaver færdes fast på 
steder, hvor de er i kontakt med børn under 15 år.  Læs 
mere på: https://www.dgi.dk/foreningsledelse/viden-
vaerktoejer/viden-vaerktoejer/jura/boerneattester. 
 
Det aftales, at vi tager dialogen med juniorudvalget til 
Formandsmødet. 
 

https://www.dgi.dk/foreningsledelse/viden-vaerktoejer/viden-vaerktoejer/jura/boerneattester
https://www.dgi.dk/foreningsledelse/viden-vaerktoejer/viden-vaerktoejer/jura/boerneattester


 
Pkt. 8: FU har fået et brev fra DKS 
omkring sidste HB møde i 2023. FU skal 
tage stilling til et svar herpå. 
 

  
Erling gennemgår et udkast og det aftales, at Erling 
sender brevet til DKS. Det skal ikke gennemgås på 
Formandsmødet. Da der er tale om en konkret sag, er 
henvendelsen og svaret kun bekendt af FU 
medlemmerne.  

 
 

 

 
Pkt. 9: Eventuelt 
 

 
-  Arnild A Hansen fra KU har ønsket at få et punkt til 
gennemgang af temaet Hestevelfærd. Godtages. 
- Traditionel kørselsudvalg: ser en tendens til at flere og 
flere almindelige kuske hellere vil køre de andre typer 
kørsler end konkurrencekørsler pga det er efterhånden 
mere  og mere kompliceret og dyrt at deltage.  
Jette: Arbejdshestens Dag – der er udført et stort stykke 
arbejde med at søge sponsorater (af Jette) og der er 
allerede kommet mange penge ind. Der er min. 30 
deltagere til DM og EM i tømmerkørsel. 
 

 
Pkt. 10: Næste møde 
 

næste møde aftales efter Formandsmødet, så der kan 
samles op på drøftelserne der.  
Forslag til dagsordenspunkter til næste FU: 

- Opsamling på Formandsmødet 17/3 
- Opdatering af hjemmesiden. Sættes på igen til 

næste FU møde 
- Udkast til vedtægtsændringer drøftes fortsat. 
- Fremlæggelse af kvartalsregnskabet for 

Køresporten og DKF (sendes som bilag) 

 


